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Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-02-09 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Jesper, Christer, Peter, Katarina E 
Spelarråd herrlaget; Jonathan, Föräldrarepresentanter: Herrar utv; Olov, Marika, F04/06; 
Lotta ,  F07/08; Marika, F09/10 ; Anna,  F11; Olle, F12; Anna, P07;  Sören, P08/09; Tom, 
P10; Tom,  P11; Lotta,  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.  
 

Vi presenterar 
oss och tar upp 
frågor från lagen 

Inga frågor lyftes från lagen. Men vi hade många bra 
funderingar under övriga frågor. 

 

På gång från 
sektionen 

Målvaktsträning för de äldre, har ju varit 22/1 och  5/2 och nu 
är det den 11/3 kvar, alltså onsdagar kl. 17.30-19.00 i 
Liljahallen 
 
Målvaktsträning för de yngre onsdagar 12/2 och 18/3, men 
bara kl. 18.00-19.00, även detta i Liljahallen. Men vi vill att 
alla målvakter kommer redan kl. 17.45 och byter om så att de 
är redo kl. 18. 
 
Cup för 12;or, Flickor 12 - 28/3 och Pojkar 12 - 29/3 
 
Lockerroom talk - herrar utv och P07  
Föräldrarna har inte hört så mycket hemma 
 
Gästtränare Mathias Bergsdorf på tisdag 11/2 
F09/10 kl 17.30 - 18.30 
Herrlaget 18.30-20.00 
Ett sätt att ge våra ledare tips på olika övningar etc. Vi hoppas 
att alla ledare kommer för att få inspiration. 
 
Utbildning till alla ledare; movement preparation, 
rörelserikedom vid 2 olika tillfällen så att alla kan delta, det är 
30/3 och 31/3 
 
Innebandygala 4/4 
 

 



Ledaravslutning i april 
 
Spelarsamtal med de äldsta lagen 
 
Vi ansökte om att få en fysioterapeut och material till det, från 
Östen Berglunds ungdomsfond,  under säsongen 20/21. Vi 
fick en del av de pengar vi ansökte om. Vi kommer att börja 
med detta arbete under försäsongsträningen i aug. 
 
Eftersom vi bara fick en del av de pengar vi ansökte om från 
Östen Berglunds fond, ansökte vi nyligen även om pengar från 
Länsförsäkringar gällande material för fysioterapi 
 
Årsmöte 16/3, middag för alla ledare innan 
 
Belastningsregistret - en lag från 1/1 -20. Alla som är ledare 
för barn måste lämna in detta belastningsregister, ett sätt att se 
till att alla våra barn är trygga. De som inte har lämnat in får 
from nästa vecka inte hålla i någon träning förrän registret är 
inne. 
 
 

Ansökan om 
bidrag från 
föräldrar, om 
behovet finns 

Den ansökan går bara till huvudordförande, så att ingen annan 
får veta. Där kan man ansöka om pengar tex till en ny klubba, 
till medlems/träningsavgift 

 
 
 
 
 
 
 
 

High five Vi diskuterar olika snabbtest som man kan göra med barn, 
ungdomar, ledare och föräldrar. Ett sätt att ta temperaturen på 
våran förening. 
Vi diskuterar några av dessa punkter, och det blir intressanta 
diskussioner. 
Vi funderar bla på varför spelare slutar?  
Är alla välkomna? 
 
 

 

Innebandygala 
4/4, kl. 17-19 
Festplatsen i 
Vännäsby 

Arbetsgrupp  
Idéer 
Diplom till de yngre 
Priser till herr utv och herrlaget 
Några lag får baka 2 långpannekakor medans några lag får 
baka bara 1 långpanna. De som bakar enbart en 
långpannekaka får mer jobb under kvällen. 
 
 

 
 



Övriga frågor 
 

Borde vi ha någon förälder som är matchvärd på våra 
hemmamatcher? Någon som tar emot motståndarna etc 
Borde matchvärden kunna säga åt föräldrar som inte sköter 
sig? 
 
Hur ska ledarna kunna vara närmare gruppen och kunna se 
kränkningar? Om de inte är nära gruppen finns det inte en 
chans att se kränkningarna. (en fråga att ta med till 
ledaravslutning) 
 
Det känns som att det skulle behövas ett damlag i föreningen. 
Vi förklarar varför det inte finns det, 
 
Målvaktsträningar : Kommer det att fortsätta även nästa 
säsong? Vi hoppas att det ska göra det. Men vi vet inte riktigt 
på vilket sätt än. Vi behöver utvärdera årets målvaktsträningar 
och se vad vi behöver tänka på. 
 
Cupbidrag om man vill åka på cup; From nu får varje lag 
1000;- /år, om man åker på cup. Samma summa gäller i alla 
idrotter. 
 
Vi pratar om ekonomi och att vi i innebandyn gör av med 
mycket pengar. Vi pratar om att vi i våran förening har låg 
tränings/medlemsavgift jämfört med många föreningar i stan. 
Vi pratar också om att många lag i stan kräver stor 
arbetsinsats av både spelare och föräldrar. 
 
Vi diskuterar medlems/träningsavgifter.  
 
Kan man skriva anonymt i gästboken? Ja, om man inte loggar 
in. Vi funderar på att det kan skrivas dumma saker, och så 
behöver man inte stå för det och ingen vet vem det är ifrån. Vi 
vet inte riktigt hur vi ska komma åt det. Vi hoppas att det inte 
händer i våran förening. Vi vill i alla fall att alla som läser ett 
dumt inlägg anmäler det. Då plockar vi bort det så fort vi kan. 
 

 
 
 
 
 

Enbart 
sektionen 

 
 
 

 

Verksamhets- 
berättelse 
 
 

Vi jobbar med den under veckan. 
 
 
 

 

Ekonomi Det ser bra ut.  



Händelse i 
Liljahallen 

4 tjockmadresser, en playwoodskiva stod lutade mot 
väggarna, plus att vajrarna till målet inte satt fast. En 
tjockmadrass föll och klämde ett barn under sig, mot sargen, 
varpå blodvite uppstod. Kommunen undersöker varför 
madrasserna stod där, och ska återkoppla om det. De ska även 
åtgärda målen. 

 

Sektions- 
medlemmar 

Christer Engman slutar tyvärr 
Charlotta Karlsson börjar, välkommen till oss 

 

Ny sarg 
Hammarhallen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kan vi ta de sargdelar med reklam från den gamla sargen? Så 
att vi slipper den utgiften.  
Då hamnar Hammarhallens sarg i Liljahallen, Liljahallens i 
Vännäsby och den i Vännäsby på Vega. 
 

Jesper 
på måndag 
 
 

Arbetsuppgifter 
som var kvar 
efter förra mötet 

Katarina och Peter har pratat med spelarrådet i herrlaget.  

Intervjua spelare Herrlaget - Stina 
Herrar utv - Jesper och Peter 
F04/06 - Katarina E 

 

Innebandygalan 
igen 

Beställa priser 
Diplom - vi skickar till kansliet och hon får dra ut 
Hitta någon som vill sponsra med köttfärs 
Kolla upp hur mycket porslin det finns på festplatsen nu 

Stina 
 
Katarina H 
Peter 
 

Tränare till 
nästa säsong 

Vi funderar på hur det kommer att se ut nästa säsong i de olika 
lagen 

 

 
 

  

Noterats av Katarina Eriksson 


